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Dat is een herkenbare analyse voor ons, en we zijn al bezig daar stappen op te ondernemen. Goed om jullie signalen verder te

horen.

In cc mijn collega’s (IEEE komt ons team vanaf volgende week versterken). Denk goed als hij ook kennis neemt

van jullie signalen

i

ver: IEEE.EETe's >Verzonden: donderdag 17 september 2020 11:02

Aan: CREE RE) BRIN @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <SERFECE @igj.nl>

Onderwerp: RE: input BTC19 testen

ag

Wij krijgen signalen dat, om aan de groeiende testvraag tegemoet te komen, de laboratoriumcapaciteit binnen Nederland beter

kan worden benut. Voor dat laatste is het noodzakelijk de complexiteit in de organisatie van de testketens te verminderen. Op
basis van de gevoerde interviews krijgen we diverse signalen dat de organisatie van de testketen in de loop van de afgelopen
maanden steeds complexer is geworden en dat vergroting van die complexiteit verdere opschaling in de weg zou kunnen staan,

denk hierbij aan:

o De veelheid aan partijen die in wisselende combinaties met elkaar samenwerken. Er zijn teveel partijen die zich bezig houden

met de testketen. Denk aan LCDK, LCT, LHC taskforce testen, taskforce diagnostiek, dit maakt optimaal samenwerken lastig.
o De variatie in samenwerkingsafspraken tussen GGD’en en laboratoria; elke GGD moet individueel met een lab onderhandelen.

Daardoor ontstaat variatie in de afspraken die gemaakt worden bv hoe vaak de monsters naar het lab gaan.

Verder vindt de inspectie versterking van de landelijke regie noodzakelijk voor een efficiénte inzet van de testcapaciteit.
Ook heeft een aantal experts die wij hebben gesproken signalen afgegeven over het beperkte mandaat van het LCDK; daarover

constateren we dat er in het licht van een mogelijke nieuwe crisissituatie meer zeggenschap en inzicht nodig is over de

afspraken die gemaakt worden tussen GGD’en en laboratoria om de regiefunctie optimaal uit te kunnen voeren. Ook om te

bereiken dat laboratoria volledig transparant zijn over hun capaciteit en hoe ze die inzetten én dat ze het prioriteringsbeleid van

de overheid volgen.

Goed om verder over door te praten!
Groet IKE

Van: SEE BEES© minvws.ni>

CC: 5.1.2e ) <BEAN
o

Onderwerp: RE: input BTC19 testen

+» IEE
Dank, herkenbare punten.
Jullie zeggen ‘de komende periode’. Dat klinkt wat omineus.

Zelf zeggen wij: begin oktober is aanbod weer voldoende om de vraag aan te kunnen (mits alle acties succesvol zijn).

Bij deze: hebben jullie daar ook concrete aanbevelingen bij?
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Ter info.

Ik liet je al weten dat we vanuit het toezicht in nauw contact zijn met betrokken partijen en labs zijn en binnenkort over onze

observaties willen rapporteren.
Deze samenvatting sturen we zo naar BTC19. Eind volgende week verwachten we de bredere rapportage gereed te hebben.


